
Protokoll fra årsmøte 29/4- 2024 Søndre Nesøya Vel  

1. Agenda gjennomgått av styreleder Maren Aftret-Sandal.  

2. Maren Aftret-Sandal ble valgt som møteleder og referent.  

3. Innkalling på Nesøya.net og Facebook Nabotjenester ble godkjent.   

4. Antall fremmøtte: 6   

5. Tellekorps: Elisabeth Aaberge, Sverre Tom Radøy, Dag Moksnes 

6. Tone Eidissen og Ida Karlsen ble valgt til å signere protokoll i etterkant av 

møtet. 

8. Styrets årsmelding ble gjennomgått og godkjent  

9. Styrets regnskap ble gjennomgått og godkjent  

10. Styrets budsjettforslag ble gjennomgått og godkjent  

11. Det ble valgt et nytt styre da halvparten av styrets representanter var på valg 

etter mange år i styret. Det endte med at to i styret ble erstattet (Maren Aftret-

Sandal og Siri Ejdfors). Samtidig gjorde vi en omrokkering av verv. Nytt styre er: 

Styret Søndre Nesøya vel fra 1.mai 2024 

 

 Elisabeth Aaberge Leder tlf 41622168 – elisabeth.aaberge@gmail.com 

Tone M. Eidissen Økonomi tlf 90775570 – tone.eidissen@gmail.com  

 Sverre Tom Radøy Sekretær tlf 99004271 – sverre.tom.radoy@nrk.no 

Dag Moksnes Rode tlf 41300966 – dagmox51@gmail.com 

Ida Beathe Karlsen Moksnes Miljø tlf 97123084 – idakarlsen83@gmail.com 

 

12. Det ble diskutert flere saker og besluttet at:  

 

- Tone Eidissen (økonomi) flytter halvparten av pengene til en konto som gir velet 

renteinntekter da nåværende konto ikke gir slike inntekter. Tone Eidissen fjerner 

samtidig Maren Aftret-Sandals tilgang til konti og legger inn ny styreleder 

Elisabeth Aaberge.  

- SNV vil bruke 10 000 kroner for å støtte Aktivitetsparken på nytt fordi de har 

dårlig økonomi. Dette blir siste tilskudd fra SNV. Dag Moksnes sjekker med 

Aktivitetsparken i forhold til kontonummer og Tone Eidissen ordner 

overføringen fra SNV bankkonto.  

- Vi samler inn kontingent fra medlemmene i september/oktober, beløp per 

husstand kr 200,- Nytt kontingentbrev må skrives og det må understrekes at 

betaling er frivillig.  

- Det ble diskutert om det manglet hjertestartere på søndre Nesøya. Elisabeth 

Aaberge sjekker pris og muligheter for å kjøpe inn hjertestarter til Hvamodden-



området. Dette ønsker styret å bruke penger på dersom summen ikke blir for 

høy.  

- Styret besluttet at de skal møtes to ganger per år. Nytt møte er 3.september 

2024. 

- Maren Aftret-Sandal oppdaterer Brønnøysundregisteret etter at protokoll er 

signert. Hans Petter Kayser som trådte ut av styret tidligere må samtidig fjernes 

fra registeret da dette ikke er blitt gjort.  

13. Andre saker som ble diskutert: 

- Brøyting av vei inn mot Hvamodden i vinterhalvåret  

- Erstatning av ødelagt benk på bussholdeplassen pga brøyting vinteren 2023/2024 

- Ønske fra et medlem om flere benker på Søndre brygge og evt. se på muligheter 

for dugnadsinnsats på samme strand  

- Muligheter for å opprette en Facebook-gruppe/side for velet.  

- Vurdere om styret bør revidere vedtekter på nytt for eksempel i forhold til antall 

styremedlemmer og tekstformuleringer.  

- Muligheter for å kjøpe seg en kaffe ved Aktivitetsparken eller Hvamodden.  

 

 

Asker, 30.04.2024 

Maren Aftret-Sandal 

Referent 

 

 

Protokollen godkjent: 

 

 

 

 

 

Tone Eidissen                                                                   Ida Beathe Karlsen Moksnes 


